
 
 
 
 
Styrelsemöte Gefle Segelsällskap 2022 09 07 

Distansmöte i Zoom    
Närvarande: Carl-Magnus, Fredrik, Linda S., Maud, Mats B 
 
§ 72 Mötets öppnande 
Carl-Magnus förklarade mötet för öppnat. 

 
§ 73 Godkännande av dagordning 
Mötet godkände dagordningen. 

 
§ 74 Sekreterare för mötet 
Fredrik Lård valdes till sekreterare för mötet. 
 
§ 75 Ordförande har ordet 
Melker, 19 år, vill hyra plats på området för ett tält för att bedriva båtnära verksamhet. Frågan tas 
upp under övriga frågor nedan. 
GSS har blivit nominerade till Årets arrangör. 
Carl-Magnus har ett åtagande att presentera GSS på Gavlerinken 15/9. 
Carl-Magnus förklarade lite mer om seglingssektionen, hur den är tänkt att fungera osv. 
 
§ 76 Arbetsdagar September 16-17/9 
Entrén som vi redan bekostat med 94kkr måste färdigställas. 
Rickard sammankallar bryggvärdarna för att sätta upp listor för åtgärder på bryggorna. 
Förslag på att göra en låst avdelning i prickboden avsett för förvaring av material till större 
evenemang/tävlingar. 
Sovstugorna färdigställs, utekök samt målning. 
Laga luckor och lådor i köket. 
Laga hål i gångvägar mm. 
 
§ 77 Båtupptagning 
Båtupptagning sker samordnat 24/9. Vaggor och vagnar skall stå på anvisade platser. 
Bo Narving skickar ut upptagningslista till de som skall vara med på upptagningen. 
 
 



§ 78 Ny restauratör 
Styrelsen fortsätter leta efter ny restauratör. 
   
§ 79 Seglingssektion 
Uppdraget till seglingssektionen är att se över hela logistiken för att förenkla möjligheten att 
komma ut på sjön. Sektionen består av Markus, Jonas, Kenneth, Linda Palm, Anders Edin, Lina 
Westling och Edvin. Andrea är kontaktperson gentemot styrelsen. 
 
§ 80 Kappseglingar 
Fokus på Aero och Tera. Vi har tillgång till blå domare internt i GSS vilket gör att vi kan ordna 
blå tävlingar. Andrea skall även förnya sin domarlicens och det ger oss ytterligare en blå domare. 
Organisation/organisatör för funktionärer behövs, listor på vilken typ av funktionär osv. 
Sanktioner för att hålla tävlingar skall ske före nyår. 
 
§ 81 Ekonomi 
Bo redovisade jämförelse mot föregående motsvarande tidsperiod. 
Vi har 110000 kr mer inkomst i år men samtidigt har utgifterna ökat så totalen är -180000 kr 
jämfört mot samma tid förra året. 
 
Carl-Magnus har även satt jurister på att se över stadgarna så att det inte skall gå att kuppa 
styrelseutnämningar mm på årsmöten mha teknikaliteter. 
 
§ 82 Hemsidan 
Ansökan om medlemskap, båtplatser mm behöver tydliggöras och vara lättare att hitta på 
webbsidan. 
Det behövs en koppling till Idrott online administrationsmodul. 
Det upplevs saknas möjligheter att skapa blänkare för snabb informationsspridning. 
Styrelseprotokoll i form av pdf skickade till Stefan Wennberg för publicering.  
 
§ 83 Entré till GSS Grusplanen 
En planeringsgrupp behövs sättas upp. Styrelsen beslutade att Linda S. Gunnarsson, Mats 
Bernäng, Richard Berg och Fredrik Lård skall bilda denna grupp och behövs det kan den utökas 
senare. 
 
Bommen till rampen behöver funderas på hur den skall fungera. Vi behöver förhindra obehöriga 
från att använda sjösättningsrampen, den är enbart avsedd för medlemmar. Någon form av 
låsning behövs för att hindra otillåten aktivitet. 
 
§ 84 Övriga frågor 
Carl-Magnus föreslog att höja avgiften för arbetsplikt. Efter viss diskussion enades styrelsen att 
inte besluta i frågan just nu, vi behöver säkerställa gentemot stadgar och avtal först. Styrelsen 
beslutade att ajounera detta till årsmötet. 



En entreprenör, Melker, som arbetar med polering av båtar mm vill hyra plats för ett 
verksamhetstält på GSS område. 
Styrelsen diskuterade detta och beslutade att säga nej till detta då vi inte kan tillåta 
näringsverksamhet. 
 
§ 85 Nästa möte 
Nästa möte 2022 10 05 
 
§ 86 Mötets avslutande 
Carl-Magnus tackade för deltagandet och avslutade mötet. 

 
 
…………………………                                         ……………………….. 
Carl-Magnus Sångeclint   Fredrik Lård 
Ordförande   Sekreterare 


